
ISO Timber  får besök av Frösö SPF. 2025-01-14

Samlade på Coop Frösöns parkering, fler anslöt på ISO Timbers parkering.

Den 14 januari började vi med det nya årets  vandringar. Denna gång med ett 
industribesök, ISO Timber i Lugnvik. Vi var lite drygt 20 medlemmar som mötte upp 
trots halkan, jämtländska pensionärer är ju nästan födda med spikskor.

Johan Holm, produktionschef, mötte upp 
och introducerade oss in i en ny 
spännande värld i hur man bygger 
klimatsmarta hus.

Här tillverkar man stommar helt i trä, ingen plast, glasull eller tjärpapp används. Man 
skär helt enkelt ut luftspalter i virket, för samman till tjocka väggblock som på ut och 
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insida är täckta med en plywood. Med CNC gör man sedan urtag för fönster och 
dörrar utifrån arkitektens önskemål. Väggarna är så konstruerade att sidorna går 
omlott, därigenom blir skarvarna täta och samtidigt stabila. Spånen som blir vid 
spårningen pressas till Pellets som används till uppvärmning av många stugor idag. 
Ett miljövänligare hus är svårt att finna, helt förnybar råvara där spillet blir till en 
klimatneutral biprodukt. 

Produktionen av råmaterialet sker idag på Lamtec i Hammerdal, men en 
produktionslinje är under uppbyggnad i de lokaler som idag används för produktion 
av stommar. Marknaden just nu är som för alla i branschen lite trög men ljuset i 
tunneln skönjes. 

Vi som var där imponerades och hoppas på en ljus framtid för en så klimatsmart 
produkt. 

Vi tackar Johan Holm för ett mycket trevligt mottagande och intressant information!

Nu vidare till nästa, 2 kockar i Lugnvik, för god mat och trevliga samtal. 

Väl mött på vandringen den 28 januari.

Text:Lars Gabrielsson

Foto: Majvor Enström
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